
 1 

PROTOKÓŁ Nr  XI/2019 

z sesji  Rady Miasta Szczecinek, przeprowadzonej w sali konferencyjnej Urzędu Miasta Szczecinek 

w dniu 19 czerwca 2019 r. 

(pełna relacja z sesji na nagraniu audio-video dostępnym na stronie BIP Urzędu Miasta Szczecinek: 

https://hdsystem.pl/fms/video/index.php?streamName=szczecinekses ) 

 

 

Ustawowy skład Rady Miasta:  21 radnych.  Obecnych 20 radnych według załączonej listy obecności. 

Nieobecny radny: Tomasz Wójcik. Spóźniony radny: Andrzej Grobelny. Sesja rozpoczęła się o godz.9:00. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 przywitała zebranych, stwierdziła wymagane kworum –obecność 19 radnych i otworzyła sesję, 

przedstawiając porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Raport o stanie miasta Szczecinek za 2018 rok. 

3. Uchwała w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Szczecinek wotum zaufania. 

4. Uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2018 rok oraz sprawozdania  

z wykonania budżetu za 2018 rok. 

5. Uchwała w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Szczecinek absolutorium z tytułu wykonania budżetu 

za 2018 rok. 

6. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2019 rok. 

7. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek. 

8. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 

9. Uchwała w sprawie Statutu Miasta Szczecinek. 

10. Uchwała w sprawie uchwalenia Regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe zasady 

przyznawania dodatków, szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe  

i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokość nagród i innych świadczeń wynikających ze stosunku pracy 

nauczycieli w szkołach prowadzonych przez Miasto Szczecinek. 

11. Uchwała w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Miasto 

Szczecinek oraz określenia granic ich obwodów od dnia 1 września 2019 roku. 

12. Uchwała w sprawie określenia trybu postępowania o udzielanie dotacji celowej ze środków budżetu 

Miasta Szczecinek na zadania służące tworzeniu warunków dla rozwoju rodzinnych ogrodów działkowych 

oraz trybu przeprowadzenia kontroli i sposobu rozliczenia dotacji. 

13. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Szczecinku. 

14. Uchwała w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego. 

15. Uchwała w sprawie powołania Zespołu Opiniującego kandydatów na ławników do sądów na kadencję  

2020- 2023. 

16. Uchwała w sprawie Regulaminu Rady Osiedla Zachód II. 

17. Uchwała w sprawie Regulaminu Rady Osiedla Wodociągowa-Rzeczna. 

18. Uchwała w sprawie Regulaminu Rady Osiedla Kopernika-Winniczna. 

https://hdsystem.pl/fms/video/index.php?streamName=szczecinekses
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19. Uchwała w sprawie Regulaminu Rady Osiedla Centrum. 

20. Uchwała w sprawie wprowadzenia bezpłatnych usług przewozowych w publicznym transporcie zbiorowym 

- komunikacji miejskiej, realizowanym przez Komunikację Miejską spółkę z o.o. w Szczecinku. 

21. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Szczecinek. 

22. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Szczecinek. 

23. Wnioski i informacje radnych. 

24. Zamknięcie sesji. 

 

Daniel Rak Burmistrz Miasta: 

 poprosił o wprowadzenie zmiany do porządku obrad polegającej na dodaniu punktu: „Uchwała  

w sprawie  zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Szczecinek na lata 2019-2029”; 

 uzasadnił konieczność wprowadzenia uchwały do porządku obrad oraz wyjaśnił przyczynę nie 

przedłożenia projektu uchwały wraz z zawiadomieniem o sesji. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 zaproponowała dodanie w/w uchwały do porządku obrad jako nowego punktu 6, w przypadku 

wyrażenia przez Radę Miasta zgody pozostała numeracja ulegnie odpowiedniemu przesunięciu; 

 ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania nad zmianą porządku obrad. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” przyjęła zaproponowaną zmianę w porządku 

obrad. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 przedstawiła porządek obrad po zmianie: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Raport o stanie miasta Szczecinek za 2018 rok. 

3. Uchwała w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Szczecinek wotum zaufania. 

4. Uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2018 rok oraz sprawozdania  

z wykonania budżetu za 2018 rok.  

5. Uchwała w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Szczecinek absolutorium z tytułu wykonania budżetu 

za 2018 rok. 

6. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2019 rok. 

7. Uchwała w sprawie  zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Szczecinek na lata 2019-2029. 

8. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek. 

9. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 

10. Uchwała w sprawie Statutu Miasta Szczecinek. 

11. Uchwała w sprawie uchwalenia Regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe zasady 

przyznawania dodatków, szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe  

i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokość nagród i innych świadczeń wynikających ze stosunku pracy 

nauczycieli w szkołach prowadzonych przez Miasto Szczecinek. 
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12. Uchwała w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Miasto 

Szczecinek oraz określenia granic ich obwodów od dnia 1 września 2019 roku. 

13. Uchwała w sprawie określenia trybu postępowania o udzielanie dotacji celowej ze środków budżetu 

Miasta Szczecinek na zadania służące tworzeniu warunków dla rozwoju rodzinnych ogrodów działkowych 

oraz trybu przeprowadzenia kontroli i sposobu rozliczenia dotacji. 

14. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Szczecinku. 

15. Uchwała w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego. 

16. Uchwała w sprawie powołania Zespołu Opiniującego kandydatów na ławników do sądów na kadencję  

2020- 2023. 

17. Uchwała w sprawie Regulaminu Rady Osiedla Zachód II. 

18. Uchwała w sprawie Regulaminu Rady Osiedla Wodociągowa-Rzeczna. 

19. Uchwała w sprawie Regulaminu Rady Osiedla Kopernika-Winniczna. 

20. Uchwała w sprawie Regulaminu Rady Osiedla Centrum. 

21. Uchwała w sprawie wprowadzenia bezpłatnych usług przewozowych w publicznym transporcie zbiorowym 

- komunikacji miejskiej, realizowanym przez Komunikację Miejską spółkę z o.o. w Szczecinku. 

22. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Szczecinek. 

23. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Szczecinek. 

24. Wnioski i informacje radnych. 

25. Zamknięcie sesji. 

 

Do zebranych dołączył spóźniony radny Andrzej Grobelny. Obecnych 20 radnych. 

 

Ad.2. Raport o stanie miasta Szczecinek za 2018 rok. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 poinformowała, że Burmistrz przedstawi i omówi prezentację multimedialną dotyczącą Raportu  

o stanie Miasta; 

 udzieliła głosu Burmistrzowi. 

 

Daniel Rak Burmistrz Miasta: 

 przedstawił i omówił prezentację multimedialną dotyczącą Raportu o stanie Miasta w tym: 

 demografię Szczecinka w 2018 r.; 

 finanse i wykonanie budżetu w 2018 r.; 

 Strategię Rozwoju Miasta oraz wizję i misję Miasta; 

 Lokalny Program Rewitalizacji; 

 zagospodarowanie przestrzenne Szczecinka; 

 zasób mieszkaniowy Szczecinka;  

 inwestycje rozpoczęte w 2018 r.; 

 programy poprawiające jakość gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy; 

 rozwój i modernizacja urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych; 



 4 

 stan środowiska naturalnego w mieście, w tym realizowane zadania w tym zakresie; 

 wody powierzchniowe, obszary zielone i leśne w granicach miasta; 

 politykę pomocy społecznej realizowaną w Szczecinku; jej mocne i słabe strony oraz szanse 

i zagrożenia; 

 współpraca z organizacjami pozarządowymi, w tym informacja o kwocie 4.512.437,61 zł 

przeznaczonej łącznie dla ngo w 2018 r.; 

 Program Polityki Zdrowotnej i dofinansowanie do leczenia niepłodności metoda in vitro; 

 współpraca z innymi społecznościami samorządowymi; 

 przynależność Miasta do różnych organizacji, np. SGPE Pomerania; 

 opieka nad bezdomnymi zwierzętami funkcjonująca w Szczecinku; 

 oświata i edukacja oraz wydarzenia kulturalne w Szczecinku; 

 bezpieczeństwo mieszkańców; 

 Rady Osiedli; Komunikacja Miejska, usługi komunalne;  

 zrealizowane inwestycje miejskie. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 podziękowała Burmistrzowi za omówienie raportu; 

 uważa, że Szczecinek jest fajnym miastem, dobrze rządzonym, dlatego cieszy się, że może w tym 

uczestniczyć. 

 

Marcin Kaszewski Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności: 

 Komisja wcześniej zapoznała się z raportem, ale projekt uchwały proponowanej przez Komisję 

dotyczy wotum zaufania, ponieważ uchwały w sprawie raportu o stanie Miasta Rada nie podejmuje. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

 przedstawiony raport to precyzyjny dokument, z którym zapoznała się bardzo szczegółowo; 

 chodzi jej o ludzi młodych w wieku produkcyjnym;  

 rozumie, że takiemu miastu jakim jest Szczecinek trudno konkurować z dużymi miastami, ale warto 

byłoby się zastanowić, jak wzmocnić pewne obszary działań, aby młodym mieszkańcom chciało się  

w Szczecinku pozostać i tu pracować; 

 to mogą być lepsze zasoby mieszkaniowe i rynek pracy, ponieważ młodzi ludzie chcą mieć atrakcyjną 

pracę i chcą lepiej zarabiać; społeczeństwo Szczecinka się starzeje; 

 pytanie szczegółowe dot. s.34 – poprawy mobilności miejskiej, przystanki autobusowe; 

 bardzo chętnie korzysta z Komunikacji Miejskiej, mieszkańcy pytają: co z nowymi przystankami ? 

 ile ich powstanie ? jaki jest koszt jednego i kiedy nastąpi zakończenie inwestycji ? 

 

Daniel Rak Burmistrz Miasta: 

 chciałby odpowiadać na bieżące, żeby żadnej kwestii nie pominąć; 

 jeśli chodzi o mieszkania komunalne, zapotrzebowanie jest duże, ale całości tego ciężaru Miasto  

nie udźwignie, dlatego jest to realizowane w miarę możliwości; 
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 uważa, że polityka mieszkaniowa będzie przez rząd dedykowana dla ludzi ubogich, to jest dla osób, 

które pomimo zarobkowania nie stać będzie na mieszkanie komunalne; 

 uważa, że trzeba szykować pole działania dla deweloperów; 

 podstawą są też miejsca pracy, w Szczecinku od najmłodszych lat próbuje się uświadamiać, że  

nie wszyscy muszą iść do „Ogólniaka” i nie wszyscy musza być magistrami; 

 w Szczecinku rynek i zapotrzebowanie firm już dotarło do świadomości mieszkańców; 

 Burmistrz brał udział we wbudowaniu kamienia węgielnego pod kolejny zadaszony obiekt 

wielkopowierzchniowy, wielkości kilku boisk sportowych; 

 zgadza się z radną w 100%, że są duże zadania przed samorządem; 

 odnośnie przystanków autobusowych jedne z nich jest już z wykonany, obecnie trwają 24 budowy 

kolejnych przystanków; należy pamiętać, że te przystanki znajdują się także w pasach dróg krajowych 

i powiatowych co wymaga odpowiednich uzgodnień i pozwoleń; 

 łączny koszt wszystkich nowych przystanków to kwota 3.173.000,00zl, w tym 1.800.000,00zł 

dofinansowania. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

 Burmistrz powiedział fajną rzecz, że im więcej deweloperów, tym niższa cena mieszkań, 

 podobnie im więcej pracodawców, tym wyższe zarobki. 

 

Jerzy Dudż radny: 

 odnośnie przystanków autobusowych Burmistrz powiedział, że występują problemy techniczne, ale  

o ewentualnych problemach technicznych powinno być wiadomo chyba już na etapie projektowania; 

 jeśli wykonawca nie zdąży z terminem realizacji zadania, to czy będzie obciążony karą finansową ? 

 

Daniel Rak Burmistrz Miasta: 

 umowa zakłada zaprojektowanie i wykonanie obiektów; Burmistrz nie mówił o problemach 

technicznych, chodziło mu o to, że firma niektóre elementy wykonała niechlujnie; 

 jest ustalony dokładny termin zakończenia inwestycji, jak nie będzie dotrzymany to naliczane będą 

kary; generalny wykonawca zapewnia jednak, że zdąży w terminie. 

 

Marek Ogrodziński radny: 

 podziękował za pokazanie w prezentacji nie tylko pozytywnych, ale i negatywnych kwestii i zagrożeń; 

 dokument bardzo obiektywny; są jasne i ciemne strony tego co się dzieje w mieście; 

 stwierdził, że „nie lubimy się chwalić, ale powinniśmy”; 

 jego zdaniem tak powinno wyglądać nowoczesne miasto. 

 

Andrzej Grobelny radny: 

 pytanie 1: dot. s.130 – PWiK Sp. z o.o. zajęła 7 miejsce w rankingu tego typu firm – radny gratuluje; 

 ale w takim razie dlaczego są problemy z uzyskaniem absolutorium przez Panią wiceprezes tej spółki? 

 pytanie 2: chodzi o autobusy elektryczne; czy to dobra inwestycja? 
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 pytanie 3: chodzi o koszty wyciągu narciarskiego; czy obecny Burmistrz jest za tym, żeby wyciąg 

powstał, czy woli z tej inwestycji zrezygnować? jak jest wizja obecnego Burmistrza w tej sprawie? 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 zwraca uwagę, że radny po raz kolejny próbuje przedstawić w złym świetle pomysł poprzedniego 

Burmistrza dotyczący wyciągu narciarskiego. 

 

Daniel Rak Burmistrz Miasta: 

 nie wie, dlaczego w debacie o raporcie radny pyta o wiceprezesa PWiK? ale udzieli odpowiedzi: nad 

absolutorium głosować będą wszyscy udziałowcy, a tymi są przedstawiciele kilku gmin; 

 Burmistrz Szczecinka będzie za udzieleniem absolutorium; 

 porządek Walnego Zebrania Wspólników zostanie zmieniony, ponieważ zaproponowano zmianę 

umowy spółki; w 2019 r. kończy się kadencja Rady Nadzorczej i kadencja Zarządu spółki; 

 odnośnie autobusów to opinia subiektywna radnego, Burmistrz uważa, że to dobra inwestycja; 

 odnośnie wyciągu narciarskiego Burmistrz stwierdził, że gdy będzie w 100% pewny, że oferent podaje 

cenę rynkową, będzie za kontynuowaniem tej inwestycji. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 prosi radnego, żeby jego wypowiedzi dotyczyły tylko raportu o stanie Miasta, a nie innych kwestii. 

 

Andrzej Grobelny radny: 

 wyjaśnił, że rozmawia o faktach. 

 

Wiesław Suchowiejko radny: 

 przedstawiony raport to obszerny dokument, ale radny zastanawia się, po co ten dokument powstał? 

 zgadza się, że jego sporządzenie nakazał ustawodawca, ale Burmistrz nie podjął wysiłku, aby 

powstała pewna diagnoza; 

 ten raport jest kompilacją, to poskładanie sztucznie różnych sprawozdań, niektórych bardzo głębokich 

i przejrzystych, jak np. PWiK Sp. z o.o., KM Sp. z o.o. czy ZGM TBS Sp. z o.o., ale np. żegluga 

miejska już bardzo ogólnie przedstawiona; 

 sugeruje, aby radni zastanowili się co taki raport powinien zawierać i po co jest sporządzany; 

 w tym raporcie nie ma ewaluacji programów realizowanych przez Miasto, a powinna być; powinna też 

być ujęta własna ocena stanu Miasta przez Burmistrza; 

 nie zgadza się z wypowiedzią radnego Marka Ogrodzińskiego, aby w raporcie chwalić się, od tego są 

tablice reklamowe;  

 kształt raportu radnego niepokoi, raport powinien być wskazówką do szukania rozwiązań problemów; 

 w kwestii systemu pomocy społecznej przedstawiono analizę SWOT ze wskazaniem zagrożeń, ale 

czy będzie na ten temat debata? 

 na s.6 jest manipulacja dotycząca zameldowań, po co ta informacja? 
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 w raporcie brakuje syntezy problemów, problemy wskazano w części dotyczącej polityki społecznej  

i bardzo dobrze, że o tym napisano; 

 radny ma zastrzeżenia do prezentowanych liczb dotyczących środków przekazanych dla STO,  

z raportu można wywnioskować, że STO nie potrafiło wykorzystać otrzymanych środków, a zdaniem 

radnego, który jest dyrektorem Zespołu Szkół Społecznych STO i Wiceprezesem STO jest to 

przekłamanie, dlatego dopomina się o rzetelne dane; 

 zdaniem radnego Burmistrz po raz kolejny złamał prawo, może nie po raz kolejny, ale jednak; 

 ustawodawca wskazał termin 31.05.2019 r. jak końcową datę przekazania raportu o stanie Miasta; 

 ostateczną wersję raportu Burmistrz przedstawił dopiero 04.06.2019 r., a nie 31.05.2019 r.; 

 to może nie jest istotne naruszenie prawa, ale skoro ustawa określa termin 31 maja, to radni powinni 

otrzymać raport do 31.05.2019 r., należy dotrzymywać terminów ustawowych. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 o raporcie o stanie Miasta debata odbywa się po raz pierwszy, Burmistrz wskazał, że w przypadku 

uwag, w przyszłości raport będzie mógł mieć inny kształt. 

 

Czesław Podkowiak adwokat: 

 zgodnie z ustawą raport o stanie Miasta ma do 31 maja trafić  do Przewodniczącej Rady Miasta albo 

do Biura Rady Miasta; jeśli Burmistrz złożył w Biurze Rady Miasta raport w tym terminie to nie złamał 

prawa, ponieważ termin został dochowany. 

 

Daniel Rak Burmistrz Miasta: 

 raport został złożony w Biurze Rady Miasta w dniu 31.05.2019 r. 

 radny Wiesław Suchowiejko czyni też zarzuty dotyczące kształtu raportu, ale to normalne, że 

poszczególne części raportu opracowywały różne podmioty, Wydziały i Referaty Urzędu Miasta, 

jednostki organizacyjne oraz spółki komunalne i dlatego charakter i stylistyka poszczególnych części 

mogą się różnić; Burmistrz nie widzi w tym niczego złego. 

 

O godz.13:50 obrady opuściła radna Ewa Ogrodzińska. Zostało 19 radnych. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 raport o stanie Miasta jest adresowany nie tylko do radnych, ale i do mieszkańców;  

 nie zgadza się z zarzutami radnego co formy raportu ani z zarzutami dotyczącymi terminu 

przedłożenia raportu. 

 

Wiesław Suchowiejko radny: 

 mówiąc o terminie opierał się na danych z Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Miasta Szczecinek, 

gdzie raport zamieszczony został w dniu 04.06.2019 r. , w tym dniu raport został też przekazany 

radnym; nie rozumie, dlaczego zwlekano do 04.06.2019 r. z przekazaniem radnym raportu; 
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 poprosił Przewodniczącą Rady Miasta aby zwróciła się do Pana Czesława Podkowiaka żeby wyjaśnił, 

co ma być zawarte w raporcie; 

 nie krytykuje tego, że ten raport jest kompilacją, ale uważa, że radni mają prawo uzyskać większy 

stopień szczegółowości raportu. 

 

Czesław Podkowiak adwokat: 

 uważa, że zarzut dotyczący niedotrzymania terminu przedstawienia raportu jest niezasadny; 

 raport został złożony w Biurze Rady Miasta a Przewodnicząca Rady Miasta decyduje, kiedy zostanie 

przekazany radnym i kiedy zostanie opublikowany; 

 ponadto wyjaśnił, że Rada Miasta może w drodze uchwały określić kształt i wymogi raportu o stanie 

Miasta; teraz to pierwszy raport; w różnych gminach różnie te raporty wyglądają, od kilkunastu do 

kilkuset stron. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ma zapewnienie od Pani Sekretarz Miasta, że wszystkie terminy zostały dotrzymane. 

 

Marek Ogrodziński radny: 

 raport to rodzaj folderu Miasta i powinno się w nim chwalić pozytywnymi rzeczami; 

 odnośnie wypowiedzi radnego Wiesława Suchowiejko zwraca uwagę, że raport został wprowadzony  

w dniu 04.06.2019 r. do BIP o godz.10:00; a radni otrzymali go drogą elektroniczną tego dnia 

wcześniej o godz. 9:40. 

 

Ad.3. Uchwała w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Szczecinek wotum zaufania. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Marcin Kaszewski Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności: 

 Komisja 3 głosami „za”, przy 2 głosach „wstrzymujących się” rekomenduje Radzie Miasta podjęcie 

przedłożonej uchwały. 

 

Szymon Kiedel Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki: 

 Komisja 3 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały; 

 w części działań Miasta dotyczących kultury fizycznej i sportu zdaniem Komisji jest się czym chwalić. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Komisji Problemów Społecznych: 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Marek Ogrodziński Przewodniczący Komisji Zdrowia i Ochrony Środowiska: 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta 12 głosami „za”, przy 7 głosach „wstrzymujących się” 

i 0 głosach „przeciw” podjęła uchwałę 

Nr XI/101/2019 

w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Szczecinek wotum zaufania. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.4. Uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2018 rok oraz sprawozdania  

z wykonania budżetu za 2018 rok.  

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Janusz Rautszko Przewodniczący Komisji Rewizyjnej: 

 Komisja 3 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” rekomenduje Radzie Miasta podjęcie 

przedłożonej uchwały. 

 

Jerzy Dudź radny: 

 zapytał o wykonanie planu dochodów Miasta, w jednej pozycji podano 70%, a w innej 60%. 

 

Elżbieta Mucha Dyrektor Wydziału Finansowego: 

 wyjaśniła, że chodzi o dochody majątkowe i dochody uzyskane z dotacji. 

 

Jerzy Dudź radny: 

 chodzi mu o powody nie wykonania planu w całości. 

 

Daniel Rak Burmistrz Miasta: 

 nie wykonanie planu dochodów oznacza, że nie było chętnych na zakup mienia wystawionego przez 

Miasto na sprzedaż. 

 

Grzegorz Kołomycki Skarbnik Miasta: 

 dochody ze sprzedaży mienia to trudne do oszacowania dochody, to co Miasto oferuje a  co ktoś kupi 

to trudne do przewidzenia; 

 te dochody są analizowane przez RIO, realizacja zaplanowanych dochodów na poziomie 50% jest 

przez RIO akceptowana, dopiero w przypadku realizacji planu poniżej 50% RIO interweniuje. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 
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W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta 15 głosami „za”, przy 4 głosach „wstrzymujących się” 

i 0 głosach „przeciw” podjęła uchwałę 

Nr XI/102/2019 

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2018 rok oraz sprawozdania  

z wykonania budżetu za 2018 rok. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.5. Uchwała w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Szczecinek absolutorium z tytułu wykonania budżetu 

za 2018 rok. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Janusz Rautszko Przewodniczący Komisji Rewizyjnej: 

 Komisja rekomenduje Radzie Miasta podjęcie przedłożonej uchwały. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 przestawiła pozytywną opinię RIO w sprawie projektu uchwały. 

 

 Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta 12 głosami „za”, przy 7 głosach „wstrzymujących się” 

i 0 głosach „przeciw” podjęła uchwałę 

Nr XI/103/2019 

w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Szczecinek absolutorium z tytułu wykonania budżetu  

za 2018 rok. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta pogratulowała Burmistrzowi i wręczyła mu kwiaty w związku z uzyskaniem przez 

Burmistrza absolutorium. Burmistrz podziękował za udzielenie absolutorium i za otrzymane kwiaty. Uważa, że 

to przede wszystkim zasługa poprzedniego Burmistrza Jerzego Hardie-Douglasa. Przewodnicząca Rady 

Miasta wyraziła gratulacje także dla poprzedniego Burmistrza. 

 

Ad.6. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta Szczecinek na 2019 rok. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej: 

 przedstawił pozytywną opinię Komisji i omówił projekt uchwały. 
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Joanna Pawłowicz radna: 

 zapytała o kwestię środków przeznaczonych na zakup pomostu od SzLOT-u; 

 uważa, że pomost, który ma już 10 lat i jest w złym stanie technicznym Miasto powinno przejąć za 

symboliczną złotówkę; 

 Miasto już wcześniej za ten pomost zapłaciło, Miasto jest członkiem SzLOT i poprzednio wpłacało 

roczne składki po 400 tys. zł; żeby nie inicjatywa i zaangażowanie Miasta to tego pokostu by nie było; 

 gdy pomost był w dobrym stanie to SzLOT na tym korzystał. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 to, że Miasto jest Członkiem Stowarzyszenia nie uprawnia do przejęcia pomostu za złotówkę. 

 

Daniel Rak Burmistrz Miasta: 

 Miasto nie zapłaciło za ten pomost ani złotówki; pomost został wybudowany ze środków CIVITAS 

RENAICCANCE, a praca członków Stowarzyszenia była wkładem własnym w tę inwestycję; 

 Miasto nie może odkupić pomostu za złotówkę, ponieważ nie zgodzi się na to Urząd Skarbowy; 

 poza tym pomost nie jest wykorzystywany tylko przez SzLOT, ale przez cały rok przez mieszkańców; 

 jest ogólnodostępność do pomostu; teraz ajent prowadzi tam działalność gastronomiczną; 

 Burmistrz uważa, że Miasto powinno ten pomost odkupić, chce też, aby OSIR jako jedne podmiot był 

odpowiedzialny za tego typu obiekty miejskie. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

 gdy była radną w jednej z poprzednich kadencji to postulowała wtedy, aby pomost w zarządzanie 

przejął OSiR, to, że pomost jest ogólnodostępny jest rzeczą oczywistą, chodzi o to, że SzLOT 

uzyskuje i uzyskiwał dochody za wydzierżawianie tego pomostu, a teraz gdy obiekt jest w złym stanie 

chce go sprzedać za 150 tys. zł; 

 poprzedni Burmistrz mówił, że warto finansować SzLOT, ponieważ i tak to wszystko pozostanie w 

mieście. 

 

Daniel Rak Burmistrz Miasta: 

 zakup pomostu za tę kwotę to intratny interes dla Miasta. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta 12 głosami „za”, przy 4 głosach „przeciw” i 3 głosach 

„wstrzymujących się”  podjęła uchwałę 

Nr XI/104/2019 

w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta Szczecinek na 2019 rok. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 
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Ad.7. Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej miasta Szczecinek na lata 2019-2029.  

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej: 

 przedstawił pozytywną opinię Komisji i omówił projekt uchwały. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta 15 głosami „za”, przy 4 głosach „przeciw” i 0 głosów 

„wstrzymujących się” podjęła uchwałę: 

Nr XI/105/2019   

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej miasta Szczecinek na lata 2019-2029. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.8. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej: 

 przedstawił pozytywną opinię Komisji i omówił projekt uchwały.  

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr XI/106/2019  

w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.9. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej: 

 przedstawił pozytywną opinię Komisji i omówił projekt uchwały.  

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 
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W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr XI/107/2019  

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.10.Uchwała w sprawie Statutu Miasta Szczecinek. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodniczący Komisji Prawa Legislacji i Porządku Publicznego oraz 

Przewodniczący Komisji Statutowej: 

 przedstawił pozytywną opinię Komisji Statutowej: 3 glosy „za” przy 2 głosach „wstrzymujących się” i 0 

głosach „przeciw”; 

 i pozytywną opinię Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego: 4 glosy „za” przy 1 głosie 

„wstrzymującym się i 0 glosach „przeciw”. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 podziękowała Komisji Statutowej za szybkie przygotowanie projektu uchwały. 

 

Czesław Podkowiak adwokat: 

 uważa, że informacja w mediach lokalnych mija się z faktami, iż rzekomo zmienił zdanie w kwestii 

możliwości  zgłaszania przez radnych na sesji ustnych  interpelacji i wniosków,  

 chodzi mu też o rodzaj świadczonych przez niego usług prawniczych, obecnie wykonuje zawód 

adwokata, nie jest pracownikiem Urzędu Miasta tylko świadczy usługi na podstawie umowy cywilno-

prawnej; 

 odnośnie prac nad nowym Statutem Miasta przygotował roboczy projekt na prośbę Przewodniczącego 

Komisji Statutowej a na posiedzeniu tej Komisji przedstawił swoje stanowisko w kwestii ujmowania  

w porządku obrad punktu „interpelacje i wnioski radnych”; stanowisko to jest niezmienne; 

 powołał się na inne statuty uchwalone przez inne gminy i różne stanowiska Wojewodów; 

 w tym przypadku nie można wykluczyć, że Wojewoda Zachodniopomorski wniesienie zastrzeżenia do 

niektórych zapisów nowego Statutu.  

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 wyjaśniła, że ani ona ani Burmistrz nie są przeciwnikami zgłaszania przez radnych na sesji interpelacji 

i wniosków, tylko takie stanowisko wynika z przepisów znowelizowanej ustawy; 

 zwróciła też uwagę, że zaproponowany w projekcie Statutu Miasta zapis o umieszczaniu w porządku 

sesji punktu dotyczącego interpelacji poparło trzech członków Komisji Statutowej z Klubu PO, gdy 

radni opozycji będący członkami w/w Komisji wstrzymali się od głosu. 
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Marcin Kaszewski radny: 

 też jest członkiem Komisji Statutowej, do której należą przedstawiciele wszystkich Klubów Radnych 

funkcjonujących w Radzie Miasta; 

 pytanie: dlaczego powstała ta Komisja? otóż po jednej z sesji Przewodnicząca Rady Miasta zwróciła 

się z pisemną prośbą do Wojewody  Zachodniopomorskiego jako do organu nadzoru o opinię, czy 

można w porządku sesji ująć punkt dotyczący interpelacji radnych; 

 Wojewoda stwierdził, że te kwestie reguluje ustawa, a ich uszczegółowienie powinno nastąpić 

w Statucie Miasta; 

 z powyższego względu, a także z uwagi na konieczność uaktualnienia innych zapisów Statutu, 

przystąpiono do prac na opracowaniem projektu nowego Statutu Miasta; 

 teraz gdy radni Platformy Obywatelskiej proponują uwzględnienie w Statucie postulatów opozycji, 

opozycja wstrzymuje się od głosu, to niezrozumiałe. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 Statut Miasta nie jest uchwalany na jedną kadencję; poza tym na Przewodniczącej Rady Miasta ciążą 

ustawowe obowiązki czuwania nad prawidłowym i zgodnym z prawem przebiegiem obrad. 

 

Wiesław Suchowiejko radny: 

 wstrzymał się od głosu przy opiniowaniu projektu Statutu, ponieważ w projekcie nie zamieszczono 

postulowanego przez niego zapisu, że Przewodnicząca Rady Miasta nie powinna polemizować  

z wypowiedziami radnych; taki analogiczny zapis jest w Statucie Miasta w Kołobrzegu; 

 nie chodziło mu przy tym o odebranie Przewodniczącej Rady możliwości merytorycznego zabierania 

głosu w dyskusji, ale o niepolemizowanie przez nią z wypowiedziami radnych; 

 chodziło mu też o to, że Przewodnicząca Rady nie powinna upominać radnego, jeśli jego wypowiedź 

jest nie po myśli Przewodniczącej; 

 zauważył, że np. Przewodnicząca nie zwróciła uwagi Burmistrzowi, gdy ten wypowiadał się nie na 

temat, tylko o zdarzeniach ze szkoły sprzed ok. 40 lat; 

 zwrócił się z pytaniem do Pana Czesława Podkowiaka, który w imieniu Przewodniczącego Komisji 

opracował projekt Statutu, czy ostatnie zdanie uzasadnienia nie sprawia wrażenie urwanego? i czy  

nie powinno zostać uzupełnione. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 zacytowała Statutu obowiązujący w Kołobrzegu, iż „Przewodniczący Rady nie powinien komentować 

wypowiedzi radnych”, nie ma tam ani słowa o „polemice”. 

 

Czesław Podkowiak adwokat: 

 radni najpierw prosili go, żeby pomógł opracować projekt Statutu, a potem ze strony niektórych 

radnych pojawia się w związku z tym w mediach krytyka pod jego adresem; 

 zaproponował sformułowanie uzasadnienia w taki sposób, żeby Wojewoda mógł ocenić i rozstrzygnąć 

jednoznacznie, czy zapisy proponowanego Statutu są zgodne z prawem; 
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 chociaż Wojewoda Zachodniopomorski już w tym roku zajął różne –rozbieżne stanowiska w w/w 

kwestii, co trudno zrozumieć. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 przypomniała, że na ostatnim szkoleniu zorganizowanym w Urzędzie Miasta dla radnych wykładowca 

stwierdził, że  „wstrzymanie się” od głosu podczas głosowania nad uchwałą w istocie jest 

niegłosowaniem za daną uchwałą, a więc w pewien sposób glosowaniem jednak przeciwko tej 

uchwale. 

 

Wiesław Suchowiejko radny: 

 przypomniał, że chodziło mu o wyjaśnienie i ewentualne doprecyzowanie treści uzasadnienia Statutu. 

 

Czesław Podkowiak adwokat: 

 wyjaśnił, że uzasadnienie nie stanowi części uchwały i nie podlega ocenie przez organ nadzoru,  

a jego ewentualne uzupełnienie nie wymaga głosowania. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodniczący Komisji Statutowej: 

 radny Wiesław Suchowiejko jako członek Komisji Statutowej kilkukrotnie kierował uwagi pod adresem 

Przewodniczącego Komisji, co zostało odebrane jako sugerowanie braku obiektywizmu przez 

Przewodniczącego;  

 radny na początku prac Komisji sugerował też obawę, że prace nad Statutem potrwają dłużej, niż to 

konieczne, a jednak przebiegły sprawnie i zakończyły się szybko, w czy aktywnie pomógł także radny 

Wiesław Suchowiejko. 

 

Wiesław Suchowiejko radny: 

 przeprasza jeśli został źle zrozumiany, nie miał zamiaru sprawiać przykrości Przewodniczącemu 

Komisji; uważa, że praca Komisji była bardzo merytoryczna. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 poprosiła Pana Czesława Podkowiaka o ustosunkowanie się do uwagi radnego Wiesława 

Suchowiejko do ostatniego zdania uzasadnienia Statutu. 

 

Czesław Podkowiak adwokat: 

 uważa, że uzasadnienie jest o.k., zacytował jego w/w część. 

 

Andrzej Grobelny radny: 

 Komisja Statutowa została powołana dlatego, że Przewodnicząca Rady Miasta twierdziła, iż ustawa 

zabrania umieszczania w porządku sesji punktu dotyczącego interpelacji radnych;  

 skoro Przewodnicząca Rady i adwokat Pan Czesław Podkowiak tak twierdzą, to radny woli wstrzymać 

się od głosu, żeby uniknąć podjęcia uchwały niezgodnej z prawem i dlatego nie przyłoży do tego ręki. 
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Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 wyjaśniła, że to nie ona, tylko ustawodawca wprowadził takie ograniczenia, a Przewodnicząca jedynie 

się do tego prawa stosuje; 

 radni opozycji mogą postulować do Posłów ugrupowania rządzącego o zmianę tych przepisów. 

 

Daniel Rak Burmistrz Miasta: 

 powołanie Komisji Statutowej nastąpiło z inicjatywy radnych opozycji; 

 uważa, że dobrze się stało, że dokument został opracowany. 

 

Obrady opuścił radny Andrzej Grobelny. Zostało 18 radnych. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 powołała się na pismo Wojewody dotyczące spornej kwestii. 

 

Czesław Podkowiak adwokat: 

 zacytował w/w pismo Wojewody. 

 

Marek Ogrodziński radny: 

 uważa, że wypowiedź radnego Andrzeja Grobelnego to typowe asekuranctwo. 

 

Marcin Kaszewski Przewodniczący Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej: 

 poprosił o 5-10 minut przerwy w obradach. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 o godz. 15:30 zarządziła przerwę w obradach. 

 

Obrady wznowiono po przerwie o godz.15:40. Sesję opuścił radny Janusz Rautszko. Obecnych 17 radnych. 

 

Małgorzata Kubiak-Horniatko radna: 

 zgłosiła wniosek formalny o zamknięcie dyskusji nad projektem uchwały. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 dopuściła 2 głosy za wnioskiem formalnym i 2 głosy przeciw wnioskowi. 

 

Wiesław Suchowiejko radny: 

 popiera wniosek. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad wnioskiem formalnym. 
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” postanowiła zamknąć dyskusję nad 

projektem uchwały. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 5 głosami „za”, przy 12 głosach „wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciw” 

podjęła uchwałę 

Nr XI/108/2019  

w sprawie Statutu Miasta Szczecinek. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Na salę obrad wrócił radny Janusz Rautszko. Obrady opuścił radny Krzysztof  Zawada. Obecnych 17 radnych. 

 

Ad.11. Uchwała w sprawie uchwalenia Regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe zasady 

przyznawania dodatków, szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe  

i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokość nagród i innych świadczeń wynikających ze stosunku pracy 

nauczycieli w szkołach prowadzonych przez Miasto Szczecinek. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Szymon Kiedel Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie 3 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta  jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr XI/109/2019 

w sprawie uchwalenia Regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe zasady 

przyznawania dodatków, szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe 

i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokość nagród i innych świadczeń wynikających ze stosunku 

pracy nauczycieli w szkołach prowadzonych przez Miasto Szczecinek. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.12. Uchwała w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Miasto 

Szczecinek oraz określenia granic ich obwodów od dnia 1 września 2019 roku. 
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Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Szymon Kiedel Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

 w grudniu ubiegłego roku w Ratuszu odbyło się spotkanie z Miejską Rada Oświaty, w którym też 

uczestniczyła, na spotkaniu SP-6 chciała podziału na dwie odrębne szkoły podstawowe, w tym celu 

miało odbyć się kolejne spotkanie,  

 czy to kolejne spotkanie się odbyło? i czy proponowana obecnie sieć szkól podstawowych jest 

wynikiem tego spotkania? 

 

Daniel Rak Burmistrz Miasta: 

 też był na spotkaniu, o którym mówi radna i nie przypomina sobie, żeby szkoła chciała się podzielić,  

o tym mówiło tylko kilku nauczycieli. 

 

Tomasz Czuk Dyrektor KCUW w Szczecinku: 

 warunki demograficzne są jednoznaczne, obecnie w Szczecinku jest 5 szkół podstawowych, tworzenie 

dodatkowej szkoły mijałoby się z celem, 

 przy analizie finansowej trzeba byłoby do tej nowy szkoły dopłacą ok. 1,5 mln zł rocznie, 

 po posiedzeniu Miejskiej Rady Oświaty jasne jest, że nie stać Miasta na tworzenie dodatkowej szkoły. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

 na spotkaniu słyszała te argumenty, ale Burmistrz zapewniał wówczas, że poruszy temat na kolejnym 

spotkaniu; kwestie finansowe też wtedy były omawiane. 

 

Daniel Rak Burmistrz Miasta: 

 nie zaprzecza, że były ustalenia co do kolejnego spotkania, chodziło mu o to, że propozycje podziały 

szkoły nie pochodziły od SP-6 tylko od kilku nauczycieli. 

 

Szymon Kiedel radny: 

 uczestniczył w spotkaniu, uważa, że nie ma podstaw prawnych do zastosowania proponowanego 

podziału szkoły. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

 nie mówiła, że całe grono pedagogiczne z SP-6 postulowało podział szkoły. 
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Tomasz Czuk Dyrektor KCUW w Szczecinku: 

 na koniec w/w spotkania Pan Cezary Jankowski reprezentujący związek zawodowy stwierdził, że 

spotkanie to dotyczyło usprawnienia pracy SP-6; 

 nikt nie był ostatecznie przekonany do pomysłu podziału szkoły. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta 13 głosami  „za”, przy 4 głosach „wstrzymujących się”  

i 0 głosach „przeciw”  podjęła uchwałę 

Nr XI/110/2019  

w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Miasto 

Szczecinek oraz określenia granic ich obwodów od dnia 1 września 2019 roku. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Obrady opuścił radny Szymon Kiedel. Zostało 16 radnych. 

 

Ad.13. Uchwała w sprawie określenia trybu postępowania o udzielanie dotacji celowej ze środków budżetu 

Miasta Szczecinek na zadania służące tworzeniu warunków dla rozwoju rodzinnych ogrodów działkowych 

oraz trybu przeprowadzenia kontroli i sposobu rozliczenia dotacji. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Marcin Kaszewski Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Marek Ogrodziński Przewodniczący Komisji Zdrowia i Ochrony Środowiska: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 16 głosami  „za” podjęła uchwałę 

Nr XI/111/2019  

w sprawie określenia trybu postępowania o udzielanie dotacji celowej ze środków budżetu Miasta 

Szczecinek na zadania służące tworzeniu warunków dla rozwoju rodzinnych ogrodów działkowych 

oraz trybu przeprowadzenia kontroli i sposobu rozliczenia dotacji. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 
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Obrady opuścił radny Marcin Kaszewski. Obecnych 15 radnych. 

 

Ad.14. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Szczecinku. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Komisji Problemów Społecznych: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 15 głosami  „za” podjęła uchwałę 

Nr XI/112/2019  

w sprawie zmiany uchwały w sprawie Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Szczecinku. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.15. Uchwała w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Komisji Problemów Społecznych: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 15 głosami  „za” podjęła uchwałę 

Nr XI/113/2019   

w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.16. Uchwała w sprawie powołania Zespołu Opiniującego kandydatów na ławników do sądów na kadencję  

2020- 2023. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego: 

 Komisja rekomenduje Radzie Miasta podjęcie przedłożonej uchwały,  
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 Komisja proponuje powołanie do składu Zespołu Opiniującego kandydatów na ławników 

następujących osób: 

1. Bała Małgorzata; 

2. Kubiak-Horniatko Małgorzata; 

3. Niewczas Marta; 

4. Pawłowicz Joanna; 

5. Pazoła Ryszard; 

6. Peciak-Nazarewska Paulina; 

7. Stypa Wojciech; 

 wszyscy kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 15 głosami  „za” podjęła uchwałę 

Nr XI/114/2019 

w sprawie powołania Zespołu Opiniującego kandydatów na ławników do sądów na kadencję 

2020- 2023. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.17. Uchwała w sprawie Regulaminu Rady Osiedla Zachód II. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego: 

 Komisja rekomenduje Radzie Miasta podjęcie przedłożonej uchwały,  

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 15 głosami  „za” podjęła uchwałę 

Nr XI/115/2019  

w sprawie Regulaminu Rady Osiedla Zachód II. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.18. Uchwała w sprawie Regulaminu Rady Osiedla Wodociągowa-Rzeczna. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego: 

 Komisja rekomenduje Radzie Miasta podjęcie przedłożonej uchwały,  
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Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 15 głosami  „za” podjęła uchwałę 

Nr XI/116/2019 

w sprawie Regulaminu Rady Osiedla Wodociągowa-Rzeczna. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.19.Uchwała w sprawie Regulaminu Rady Osiedla Kopernika-Winniczna. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego: 

 Komisja rekomenduje Radzie Miasta podjęcie przedłożonej uchwały,  

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 15 głosami  „za” podjęła uchwałę 

Nr XI/117/2019  

w sprawie Regulaminu Rady Osiedla Kopernika-Winniczna. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.20. Uchwała w sprawie Regulaminu Rady Osiedla Centrum. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego: 

 Komisja rekomenduje Radzie Miasta podjęcie przedłożonej uchwały,  

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 15 głosami  „za” podjęła uchwałę 

Nr XI/118/2019  

w sprawie Regulaminu Rady Osiedla Centrum. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.21. Uchwała w sprawie wprowadzenia bezpłatnych usług przewozowych w publicznym transporcie 

zbiorowym - komunikacji miejskiej, realizowanym przez Komunikację Miejską spółkę z o.o. w Szczecinku. 
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Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego: 

 Komisja rekomenduje Radzie Miasta podjęcie przedłożonej uchwały,  

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 15 głosami  „za” podjęła uchwałę 

Nr XI/119/2019  

w sprawie wprowadzenia bezpłatnych usług przewozowych w publicznym transporcie zbiorowym - 

komunikacji miejskiej, realizowanym przez Komunikację Miejską spółkę z o.o. w Szczecinku. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.22. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Szczecinek. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Ad.23.  Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Szczecinek. 

Uwag nie zgłoszono. 
 

Ad.24. Wnioski i informacje radnych. 

Joanna Pawłowicz radna: 

 podziękowała pracownikom PWiK Sp. z o.o. za interwencję. 

 

Wiesław Suchowiejko radny: 

 podziękował Pani Annie Mista Dyrektor Wydziału Komunalnego za szybką interwencję na osiedlu przy 

ul. Wodociągowej. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak dalszych uwag stwierdziła wyczerpanie porządku obrad; 

 zamknęła sesję. 

 

Obrady zakończono o godz.16:50. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołował:                                                                             Przewodnicząca Rady Miasta: 

Dariusz Krupski                                                                          Katarzyna Dudź 


